
Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Opperdoes dd. 22 november 2022 
 
Aanwezig waren: 
Van de dorpsraad: Piet Boersma, voorzitter, Bas Reuvers, , Kees Zwaan, penningmeester, Peter van der 
Heiden en Hans Klopper, Dirk Jan Vos (kandidaat secretaris) 
Raadsleden: Piet Mosch, Claudia Selders – Kroezen en Roel Braaksma 
Raadscommissielid: Joke Kool 
Met kennisgeving afwezig: Daniëlle Schoonderwoerd en Ton Broedersz. 
Afwezig zonder kennisgeving: Krijn Smit (later telefonisch afgemeld). 

Opening / notulen: 
De vergadering werd door Piet geopend. Er werden geen andere punten ter vergadering ingebracht. 

Vaststellen agenda: 
In verband met de afwezigheid van Krijn Smit werd het punt verkiezing van kandidaat secretaris naar 
voren gehaald. Er werd een schriftelijke stemming gehouden.  
De aanwezige bestuursleden hebben gestemd en zowel Daniëlle Schoonderwoerd als Ton  Broedersz 
hadden schriftelijk hun stem afgegeven aan de voorzitter. De stem van Krijn Smit werd aan het einde 
van de vergadering, na telefonisch overleg met de voorzitter, alsnog ingediend.  
Resultaat: Dirk Jan Vos werd met unanieme stemmen benoemd tot secretaris van de Stichting 
Dorpsraad Opperdoes en trad direct in functie om de vergadering te notuleren. 
Hij bedankte het bestuur voor het in hem gestelde vertrouwen en Peter van der Heiden voor zijn 
bereidheid om als reserve notulist beschikbaar te zijn. Tenslotte bedankte Dirk Jan zijn voorganger 
Krijn Smit, die het secretariaat in uitstekende staat aan hem heeft overgedragen. 

De notulen van 20 oktober 2022 werden ongewijzigd goedgekeurd. 

Mededelingen: 
- Supermarkt: zoals de vorige vergadering al werd gemeld zijn de plannen door Jumbo ingetrokken.   
De winkelbestemming is er nog niet af.  

- Stichting Dorpswerk: online bijeenkomst over verkeersveiligheid op 30 november en een algemene 
ledenvergadering op 21 december waar de nieuwe voorzitter Kees Sietsma wordt voorgesteld. 
Van het bestuur wordt Ton Broedersz als contactpersoon geïnformeerd met de vraag om deze 
bijeenkomsten bij te wonen. 

- West-Fries kader zonne- en windenergie: bijeenkomst op 6  december in Bovenkarspel.  
Actie: Namens de dorpsraad zullen Bas Reuvers en Dirk Jan Vos daar naartoe gaan. 

- Bezwaar omgevingsvergunning ’t Landje en Burgemeester Pierhagenlaan 2:  
Media betrokkenheid is OK. Piet Mosch gaf nadere uitleg over de termijnen. Het advies van de 
beroeps- en bezwaarschriftencommissie moet er zijn binnen 10 weken na de zitting/behandeling. 
Drie weken voor de behandeling worden we uitgenodigd. De gemeente Medemblik stelt de motivatie 
op schrift en daarvan krijgen wij een afschrift. 
Krijn Smit (oud secretaris) blijft op dit dossier, nu als lid van de dorpsraad. 

- Doorgaand landbouwverkeer:  Piet Boersma lichtte de verschillende opties toe: 
Definitieve oplossing via een parallelweg langs de Markerwaardweg is pas in 2026 te verwachten. Er 
kan ook nog een probleem spelen vanwege elektriciteitskabels in dit traject.   

  



De overige tijdelijke opties tot 2026 zijn: 

1. Huidige route door Opperdoes, 
2. Via Medemblik achter de BP langs naar de parallelweg, 
3. Vanaf de rotonde Markerwaardweg/Almereweg doorrijden over de Markerwaardweg tot de 
kruising met de Provinciale weg en dan linksaf tot de HVC en vanaf daar over de parallelweg 
Er volgde discussie met de aanwezige raadsleden.  
Ten aanzien van optie 3 zijn er voorbeelden van soortgelijke situaties, zoals in Aartswoud (voorbeeld 
Piet Mosch), die wel zijn toegelaten. Soms wordt ook met ontheffingsborden gewerkt om agrarisch 
verkeer toe te laten (voorbeeld Piet Boersma).  
Volgens Roel Braaksma is er aarzeling bij de provincie vanwege het grote verkeersaanbod voor 
Agriport. Trekkers op de grote weg zouden tot gevaarlijke situaties kunnen leiden. 

Actie: vragen naar stand van zaken. (mail naar de griffie van de gemeente Medemblik via secretariaat 
dorpsraad). Dirk Jan Vos in overleg met Piet Boersma. 

- De communicatie tussen de kernraden en de gemeente Medemblik:  
Op 16 november was er op initiatief van de dorpsraad  Wognum een overleg met de dorpsraden 
Wognum, Nibbixwoud, Zwaagdijk-West, Opperdoes en de stadsraad Medemblik met het doel om de 
ervaringen in de communicatie met de gemeente Medemblik te delen. 
Van deze bijeenkomst is een verslag gemaakt door de secretaris van de dorpsraad Wognum en zijn de 
in 2017 opgestelde werkafspraken voor gemeente en dorpsraden bijgevoegd. 
Op 17 november heeft er een kennismakingsgesprek plaatsgevonden tussen de dorspraad Wognum 
en de wethouders Gerben Gringhuis en Jeroen Broeders. Gringhuis heeft communicatie met 
dorpsraden in zijn portefeuille. Het verslag van deze bijeenkomst is toegevoegd als bijlage. 
Er volgde een discussie over dit thema, waarbij de aanwezige raadsleden zich zeer behulpzaam 
toonden. Er zijn diverse uitstekende suggesties gedaan, die zijn genotuleerd en verder worden 
opgevolgd.   
Samengevat wordt het belangrijk gevonden op een positieve manier met het nieuwe college van B&W 
te streven naar een goede communicatie en samenwerking. We zullen als dorpsraad Opperdoes de 
komende tijd de communicatie en lopende acties met de gemeente Medemblik monitoren en daar 
waar knelpunten worden gesignaleerd deze via de verantwoordelijke wethouder terugkoppelen om 
samen aan verbeteringen te kunnen werken.   

Opperdoes heeft het initiatief genomen om in februari/maart in de Torenschouw onder 
voorzitterschap van Piet Boersma een bijeenkomst te organiseren waar alle dorpsraden, de stadsraad 
en de gemeente Medemblik zullen worden uitgenodigd. Onderwerpen o.a. : knelpunten in de 
communicatie, update werkafspraken, burgerinitiatief, invulling Participatiewet, Omgevingswet met 
daarbij het omgevingsplan. De kosten voor deze bijeenkomst vallen onder een subsidiebudget. 

Piet Mosch lichtte nog toe dat de omgevingswet in het 1e kwartaal van 2023 gaat spelen. Zgn 
‘kruimelbesluiten’ van de gemeente mogen niet tegenstrijdig zijn aan de het omgevingsplan.  

- Kernvisie: de kernvisie van Opperdoes is nu volledig gereed voor presentatie aan B&W van de 
gemeente Medemblik en de bewoners van Opperdoes. Daarna volgt presentatie aan de bewoners van 
Opperdoes en vervolgens publicatie via de websites van de gemeente Medemblik en de Dorpsraad 
Opperdoes. 
Actie: Piet Boersma zal met Harry Katstra bellen voor het vervolg. Afstemming voor de datum loopt via 
de griffie van de gemeente Medemblik.  Er werden diverse ideeën geopperd voor een de feestelijke 
presentatie van de nieuwe kernvisie van Opperdoes, zoals het vertonen van een film over Opperdoes. 
Vraag: wat gaat de gemeente doen met de kernvisies? Waar zijn de kernvisies te vinden op de website 



van Medemblik.  Claudia Selders – Kroezen verwees naar de volgende link:  
https://www.medemblik.nl/over-medemblik/informatie-over-de-plaatsen-in-de-gemeente-
medemblik; vervolgens per kern helemaal onderaan in de tekst gaan, waar je via een link het PDF 
document met de kernvisie kunt downloaden. 

Een kernvisie is voor de dorpsraad Opperdoes een ‘levend’ document dat regelmatig bijv. 1 maal per 
jaar wordt geactualiseerd.  

- De jeugd van Opperdoes en de dorpsraad. Hans Klopper en Bas Reuvers gaan na Sinterklaas weer 
verder. Er is gesproken met een 7-tal ouders en die waren allemaal positief. Actie: zijn nemen contact 
op met Anthony van Splunter en kijken hoe een soortgelijk initiatief verloopt in Onderdijk.  

- Stichting Historisch Opperdoes: de jaarlijkse donateursavond zal op 25 november plaatsvinden en op 
zaterdag 26 november gaat er een nieuwe tentoonstelling met schoolfoto’s van start in ’t Oûwe 
Jeugdgebouw. Er zijn in december geen openstellingen – wel weer in 2023. 

Rondvraag:  

- Problemen met afvalcontainers:  Op ’t Landje en ook op de Hogewerf zijn de afvalcontainers 
onbereikbaar voor rolstoelgebruikers. Dit komt vanwege de hoogte. Dit soort containers wordt 
normaal ondergronds geplaatst. Bas Reuvers heeft diverse keren contact gezocht met Laurens Alders, 
die hiervoor door de gemeente Medemblik als contactpersoon is aangewezen. Ook HVC verwijst naar 
de gemeente Medemblik, vanwege het eigendom van de grond voor deze containers.   
Joke Kool meldt dat de vuilnis bij ‘Landje ( nr. 48 ) niet wordt opgehaald. 
Bas wordt na vele pogingen nog steeds niet teruggebeld door de heer Alders. De verantwoordelijke 
wethouder is Harry Nederpelt. 
Actie: Piet gaat dit overnemen en contact opnemen met Harry Nederpelt en met HVC.  

-Wijziging: secretaris ook op de website van de dorpsraad 
Actie: Dirk Jan Vos regelt dit samen met Daniëlle Schoonderwoerd. 

Volgende vergaderingen: 
- woensdag 14 december 2022 dorpsraad bestuur (intern overleg) met het afscheid van Krijn Smit als 
secretaris en de onderwerpen presentatie kernvisie ; communicatie tussen de gemeente Medemblik 
en de dorpsraden. 
- 18 januari 2023: vergadering met raadsleden en overige belangstellenden. 

Sluiting 

Hierna sloot Piet onder dankzegging voor de deelname van de raadsleden Piet Mosch, Claudia Selders 
– Kroezen en Roel Braaksma en raadscommissielid Joke Kool de vergadering. 

Bijlagen: 

De ingekomen stukken:  
- Verslag van dorpsraden overleg 16 november in Wognum 
- Werkafspraken 2017 tussen gemeente en dorpsraden  
- Wethoudersoverleg op 17 november over de communicatie met dorpsraden. 

  



Samenvatting actiepunten  

Beschrijving van de actie Datum 
vaststelling 

Wie 
verantwoordelijk 

Wanneer 
gereed? 

Deelname aan online bijeenkomst ; verkeer 22-11-2022 Ton Broerdersz 30-11-2022 
Stand van zaken. (mail naar de griffie van de 
gemeente Medemblik via secretariaat 
dorpsraad). Dirk Jan Vos in overleg met Piet 
Boersma. 
 

22-11-2022 Dirk Jan Vos 14.12.2022 

Piet Boersma zal met Harry Katstra bellen voor 
het vervolg. Afstemming voor de datum loopt via 
de griffie van de gemeente Medemblik (Dirk Jan).   

22-11-2022 Piet Boersma 14.12.2022 

West-Fries kader zonne- en windenergie: 
bijeenkomst op 6  december in Bovenkarspel.  
Actie: Namens de dorpsraad zullen Bas Reuvers 
en Dirk Jan Vos daar naartoe gaan. 
 

22-11-2022 Dirk Jan Vos 6.12.2022 

Wijziging secretariaat  
Doorgeven aan KvK  
Op website Dorpsraad Opperdoes: Dirk Jan regelt 
dit samen met Daniëlle Schoonderwoerd. 
 

 
22-11-2022 

 
Kees Zwaan 
Dirk Jan Vos 

 
30-11-2022 
 

Problemen met vuilcontainers 
Bas wordt na vele pogingen nog steeds niet 
teruggebeld door de heer Alders. De 
verantwoordelijke wethouder is Harry Nederpelt. 
Actie: Piet gaat dit overnemen en contact 
opnemen met Harry Nederpelt en met HVC.  
 

22-11-2022 Piet Boersma 14-12-2022 

    
    

 
 


